
Protokół Nr 25/2017 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 27 listopada 2017 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1555 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 8 radnych. 

Nieobecni byli: Marek Tyza, Ryszard Andres.  

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o bieżącej działalności Domu Pomocy Społecznej w Irenie. 

4. Informacja o bieżącej działalności Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła Stalowej 

Woli. 

5. Przygotowanie planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

na rok 2018. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na rok 2018. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedstawienia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2018-2039.  

8. Zaopiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

9. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zaproponował, aby 

wprowadzić do porządku obrad jako punkt 3 Informację na temat Strategii Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2017-2023. Przewodniczący zapytał, czy radni mają uwagi 
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do porządku obrad wraz z proponowaną zmianą? Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie.  

Głosy: za -8, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. W związku z wprowadzeniem punktu 3. kolejne 

punkty ulegają przesunięciu o jeden więcej. 

 

Ad. 3. Informacja na temat Strategii Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-2023. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, przedstawiciela-wykonawcę Strategii Pana Damiana 

Zakrzewskiego, do kiedy można zgłaszać ewentualne uwagi? Pan Damian Zakrzewski 

odpowiedział, że do kolejnego posiedzenia sesji Rady Powiatu. Przewodniczący Komisji Zdrowia 

zapytał, czy członkowie Komisji Zdrowia mają pytania lub uwagi do w/w punktu? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. 

 

Ad. 4. Informacja o bieżącej działalności Domu Pomocy Społecznej w Irenie. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji Zdrowia 

mają pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z informacją o bieżącej działalności Domu Pomocy Społecznej w Irenie. 

 

Ad. 5. Informacja o bieżącej działalności Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła 

Stalowej Woli. 

Radny Dariusz Bańka zwrócił się z pytaniem do Dyrektora DPS, czy w placówce są wolne miejsca 

dla osoby chorej na alzheimera? Dyrektor DPS Jan Gorczyca odpowiedział, że placówka 

przyjmuje osoby przewlekle chore, Alzhaimer jest uznawany za chorobę psychiczną w związku 

z czym tacy pacjenci nie są „obsługiwani” przez tutejszy DPS. Najbliższe placówki zajmujące się 

takimi osobami znajdują się w Górnie i Janowie Lubelskim. Dyrektor dodał, że od nowego roku 

planowane są 4 dodatkowe miejsca, co pozwoli rozładować listę osób oczekujących. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia powiedział, że na poprzednich komisjach prowadzone były 

rozmowy na temat przetargu na wyżywienie i usługi cateringowe, w związku z tym 

Przewodniczący zapytał jak wygląda to w tej chwili, jeżeli chodzi o zapasy na przyszły rok. 

Dyrektor DPS odpowiedział, że pierwszy przetarg, jaki został ogłoszony był na świadczenie usług 

żywieniowych na terenie DPS z wykorzystaniem naszych urządzeń, jednak nie spłynęła żadna 

oferta. Po analizie możliwości i rynku zdecydowaliśmy się na ogłoszenie drugiego przetargu i trwa 

obecnie nabór wniosków. Termin na składanie ofert jest do 30 listopada na usługę cateringową. 

Do końca roku mamy podpisaną umowę z obecnym wykonawcą, więc jest ten bezpieczny zapas 

czasu, aby przeprowadzić odpowiednie procedury. Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, 

http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/Sesja_33/DPS_Irena.pdf


czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie 

zgłoszono.  

Komisja Zdrowia zapoznała się Informacją o bieżącej działalności Domu Pomocy Społecznej im. 

Józefa Gawła Stalowej Woli. 

 

Ad. 6. Przygotowanie planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

na rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do planu pracy Komisji? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Plan pracy Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej na rok 2018. 

 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na rok 

2018. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały budżetowej? Uwag i pytań nie zgłoszono. Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosy: za -7, przeciw-0, wstrzymujące:-1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na rok 

2018. 

 

Ad. 8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedstawienia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2018-2039.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

Głosy: za -7, przeciw-0, wstrzymujące:-1.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przedstawienia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2018-2039. 

 

Ad. 9. Zaopiniowanie materiałów na sesję: 

 Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie sanitarnym 

Powiecie Stalowowolskim. 

Radny Wojciech Korkowski nawiązał do wskazanej w sprawozdaniu kontroli w zakresie 

badań sanitarno-epidemiologicznych i poprosił dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej, aby w trakcie roboczych spotkań i dyskusji w sprawach 
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epidemiologicznych poruszył kwestię terminowości takich badań. Dodał, że przyczyną 

tego jest fakt, iż istnieje trend idący od centrów medycznych i niektórych pracodawców, 

do takiego interpretowania przepisów, że w obecnym stanie prawnym a właściwie 

„bezprawnym” (bo rozporządzenie regulujące te kwestie utraciło moc a Minister Zdrowia 

nowego jeszcze nie wydał). Orzeczenia o braku przeciwwskazań do pracy, przy której 

istnieje możliwość przeniesienia zakażenia na inne osoby, jak również do pracy przy 

żywności i żywieniu - wydawane byłyby bezterminowo. Zdaniem radnego orzeczenia 

takie nie powinny być wydawane bezterminowo, gdyż kłóciłoby się to z ideą ich 

wprowadzenia, którą jest nadzór nad stanem zdrowia pracowników pod kątem sanitarno- 

epidemiologicznym. W przypadku orzeczeń bezterminowych nadzoru być nie może. 

Radny powiedział, że należy zwrócić uwagę, na zapisy w Ustawie o zapobieganiu 

oraz zwalczaniu zakażeń i chorób zakaźnych u ludzi z dnia 5 grudnia 2008 r., które 

wskazują, że Minister ma wskazać ich terminowość. Jest to, więc dyspozycja wynikająca z 

ustawy i nawet, jeżeli rozporządzenie precyzujące zakres i sposób przeprowadzania tych 

badań nie funkcjonuje, nie uprawnia to do pominięcia ustawowych wytycznych w tym 

zakresie. Główny Inspektor Sanitarny na oficjalnych stronach internetowych wyraża 

opinię, że to, na jaki czas jest wydawane zaświadczenie o badaniu zależy od lekarza 

orzekającego. Ale nie ma tam wzmianki o bezterminowości. W związku z tym radny 

zwrócił się z prośbą do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego Stanisława 

Pieprznego o to, aby „w kręgach” związanych z Sanepidem zostały rozpowszechnione 

informacje, że wydawanie takich orzeczeń bezterminowo jest zagrożeniem 

bezpieczeństwa sanitarno-epidemiologicznego. Ponieważ zapis „terminowość” w ustawie 

jest po to, aby lekarz przeprowadzając badania po określonym terminie, mógł zapoznać 

się ze stanem zdrowia pacjenta i wydać stosowane orzeczenie lub skierować go na dalsze 

specjalistyczne badania. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Stanisław Pieprzny 

odpowiedział, że radny ma po części rację, ponieważ pomimo tego, że nie ma literalnie 

wskazania, co jaki czas takie badania powinny być wykonywane, każdy lekarz 

indywidualnie powinien ocenić ich racjonalność. Pracodawca ma obowiązek skierować 

swojego pracownika w określonym terminie na badania okresowe. Lekarz orzekający, 

który zna charakterystykę stanowiska pracy powinien zrobić wywiad i zdecydować czy 

było zachorowanie, które może pogorszyć stan zdrowia oraz czy wymaga powtórnego 

badania. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny jednak powiedział, że łatwiej by było 

gdyby jednak „terminowość” została jasno i precyzyjnie określona w przepisach prawa. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionej 

Informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  



Komisja zapoznała się z Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

o stanie sanitarnym Powiecie Stalowowolskim. 

 

 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Komisja zapoznała się z Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych na rok szkolny 

2016/2017. 

 

 Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych za rok 2016.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Komisja zapoznała się z Informacją dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych za rok 

2016.  

 

 Przyjęcie „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2018 rok”. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała „Program współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2018 rok”. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na oddanie 

w dzierżawę w trybie bezprzetargowym części działki o nr ewidencyjnym 2294/6 obręb 

0003-Centrum w Stalowej Woli na prowadzenie apteki ogólnodostępnej oraz działalności 

w zakresie sprzedaży leków. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie wyrażenia zgody dla SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym części działki o nr ewidencyjnym 

2294/6 obręb 0003-Centrum w Stalowej Woli na prowadzenie apteki ogólnodostępnej 

oraz działalności w zakresie sprzedaży leków. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie darowizny nieruchomości zabudowanej oznaczonej jako działki o nr 

ew. 382 i 383/1, obręb 2 -Rozwadów, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego, 

na rzecz Gminy Stalowa Wola. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości zabudowanej 

oznaczonej jako działki o nr ew. 382 i 383/1, obręb 2 -Rozwadów, stanowiącej własność 

Powiatu Stalowowolskiego, na rzecz Gminy Stalowa Wola. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie na parkingach 

strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku z usuwaniem pojazdów. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie 

na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku z usuwaniem 

pojazdów. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 



o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów pracy. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2017 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 

27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie 

i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

 

Ad. 10. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosy: za -8, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja przyjęła protokół jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono.  

 

Ad. 12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 

 
 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


